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Svar på skrivelse om fler badplatser i Bromma 
från Centerpartiet 

 
Inkommen skrivelse från Johan Duval (C) och Frida 
Magnusson (C) 

Förvaltningens förslag till beslut 
Att nämnden godtar förvaltningens svar på skrivelsen och lägger 
den till handlingarna. 

Sammanfattning 
Johan Duval (C) och Frida Magnusson (C) har inkommit med en 
skrivelse avseende att Bromma stadsdelsnämnd ska ta initiativ för 
att tillgängliggöra fler badplatser för allmänheten inom stadsdelen. 
De har ställt 4 frågor till förvaltningen gällande möjlighet och 
planering av ytterligare bad inom stadsdelen.  
 
Bromma stadsdelsförvaltning lämnade 2022 synpunkter kring 
Handlingsplan för nya bad, Miljöförvaltningen dnr 2021/1638. 
Förvaltningen står fast vid de synpunkter och den bedömning som 
gjordes i samband med denna remiss, BRO 2022/40. I övrigt har 
förvaltningen besvarat frågorna.  
 

Bakgrund 
Skribenterna framför att Centerpartiet vill tillgängliggöra vattnet 
som finns i staden och ta till vara på de outnyttjade möjligheter som 
finns för strandbad, vattennära broar, badflottar, badstegar och 
soldäck. Centerpartiet vill att fler av de badplatser som föreslagits i 
den av staden antagna handlingsplanen för nya bad bör skyndsamt 
tas vidare av berörda nämnder.  

Ärendet 
Av skrivelsen framför skribenterna att de ser det som angeläget att 
Bromma stadsdelsnämnd tar initiativ för att tillgängliggöra fler 
badplatser för allmänheten i Bromma stadsdel.  
 
De vill därför att förvaltningen svarar på följande frågeställningar:  

Handläggare
Vendela Juberg
Telefon: 08-50806327

Till
Bromma stadsdelsnämnd

Bromma stadsdelsförvaltning
Avdelning ekonomi, lokal och stadsmiljö

Tjänsteutlåtande
Dnr BRO 2023/225

2023-07-06
Kungsklippan 6
112 25 Stockholm
daniel.lauridsen@stockholm.se
start.stockholm
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Skrivelse om fler badplatser i Bromma från 
Centerpartiet 
 

1. I stadens budget för 2023 står det att stadsdelsnämnderna 
ska bidra till arbetet med att tillskapa fler badplatser. Vilket 
arbete pågår i förvaltningen för att öka antalet badplatser 
inom stadsdelsnämndområdet? 

2. Hur arbetar förvaltningen för att genomföra handlingsplanen 
för nya bad och med de särskilt utpekade platserna? 

3. Hur mycket pengar har förvaltningen avsatt i sin 
investeringsbudget för att uppföra badbryggor, badflottar, 
bastuflottar, badstegar och liknande? 

4. Hur mycket pengar har nämnden sökt från potten Stockholm 
vid vatten i CM4 för att tillgängliggöra vattnet inom sitt 
geografiska område för bad? 

 

Ärendets beredning 
Ärendet har beretts inom avdelning för ekonomi, lokal och 
stadsmiljö.  

Förvaltningens synpunkter och förslag 
Förvaltningen arbetar kontinuerligt med att förbättra stadsdelen för 
våra invånare.  
 
Förvaltningen önskar besvara de frågor som framkommer av 
skrivelsen.  
 

1. I stadens budget för 2023 står det att stadsdelsnämnderna 
ska bidra till arbetet med att tillskapa fler badplatser. Vilket 
arbete pågår i förvaltningen för att öka antalet badplatser 
inom stadsdelsnämndområdet? 

 
Förvaltningen arbetar kontinuerligt för att förbättra tillgängligheten 
på de befintliga badplatserna inom stadsdelsnämndsområdet.  
Under året har tre sol/badbryggor anlagts, två vid Ljunglöfska 
slottet och en vid badberget i Nockeby. Detta ska öka vistelsevärden 
vid vattnet och badmöjligheter för Brommas invånare.  
Förvaltningen vill poängtera att möjligheten att utveckla strandbad 
beror på budgettilldelning. I fördelningsnyckeln finns ingen särskild 
hänsyn tagen till strandbaden, vilka är kostnadsdrivande både i drift 
och underhåll.  
 

2. Hur arbetar förvaltningen för att genomföra 
handlingsplanen för nya bad och med de särskilt utpekade 
platserna? 

 
Förvaltningen har anlagt tre nya badbryggor under året.  
Bromma stadsdelsförvaltning lämnade 2022 synpunkter kring 
Handlingsplan för nya bad (Miljöförvaltningen dnr 2021/1638). 
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Skrivelse om fler badplatser i Bromma från 
Centerpartiet 
 

Förvaltningen står fast vid de synpunkter och den bedömning som 
gjordes i samband med denna remiss, BRO 2022/40. 
Förvaltningen har gjort följande bedömningar avseende övriga 
föreslagna badplatser: 
 
Nockeby 
Området är bergigt och kuperat med branta delar och därför mer 
tillgängligt för personer med fysiska förutsättningar. Det anses inte 
lämpligt för barnfamiljer. Det är redan i dagsläget svårt för 
räddningstjänsten att ta sig fram till området. Möjligheter till 
bilparkering saknas. Badberget ligger i anslutning till en båthamn 
och utanför går en farled för större fartyg vilket påverkar. Badberget 
ligger heller inte långt från Ängbybadet.  
 
Stadsdelsförvaltningens bedömning är att Badberget har en dålig 
potential till att kunna bli ett strandbad. Stadsdelsförvaltningen har 
därför anlagt en sol/badbrygga på platsen.  
 
Bällstaviken Södra (Johannesfred) 
Det finns exempelvis bottenföroreningar som måste beaktas. Det är 
nära till småbåtshamnen samt farled för större fartyg till 
industrihamnen. Stadsdelsförvaltningens bedömning är att området 
ligger relativt nära till Johannelunds strandbad. Det finns även en 
solbrygga vid strandpromenaden som byggdes för några år sedan.  
 
Ålstensängen 
Ålstensängen ligger med gångavstånd från Solviksbadet. Det är 
nära till farled för sjötrafik. 2024 kommer strandpromenaden förbi 
Ålstensängen utvecklas för att binda samman den redan befintliga 
sträckan från Alviks strand. Vändplanen på Per Albins väg (sista 
sträckan närmast vattnet) ska avvecklas och åter bli parkmark. Idag 
fungerar platsen som en dumpningsyta för tjuvtippning. 
 

3. Hur mycket pengar har förvaltningen avsatt i sin 
investeringsbudget för att uppföra badbryggor, badflottar, 
bastuflottar, badstegar och liknande? 

 
Under året har förvaltningen avsatt 200 000 kronor för 
investeringskostnader för anläggandet av bryggan vid badberget i 
Nockeby. Förvaltningen ansökte om medel från centrala 
medelreserven (Stockholm vid vattnet) i tertial 1 för att 
delfinansiera kostnaden.  
 

4. Hur mycket pengar har nämnden sökt från potten Stockholm 
vid vatten i CM4 för att tillgängliggöra vattnet inom sitt 
geografiska område för bad? 
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Skrivelse om fler badplatser i Bromma från 
Centerpartiet 
 

Förvaltningen ansökte totalt om 0,9 mnkr i tertial 1 och tilldelades 
hela summan.  
 
 
Lisa Kinnari  Joel Färlin 
Stadsdelsdirektör  Avdelningschef 
Bromma stadsdelsförvaltning  Bromma stadsdelsförvaltning 
 

Bilagor 
1. Skrivelsen från Centerpartiet 
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Detta dokument har godkänts digitalt av följande personer:

Namn Datum
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